
                

Αθήνα, 22 Οκτωβρίου 2024 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Εθνικής Άμυνας, κ. Νικόλαο Δένδια 

  

Θέμα: «Το προσωπικό των Ενόπλων Δυνάμεων ζητά έμπρακτη στήριξη και 

κατανόηση στα δίκαια αιτήματα για επαγγελματική πρόοδο και 

καταξίωση και όχι δογματική άρνηση και απουσία αξιοκρατίας». 

 

Νέα επιστολή διαμαρτυρίας από πρώην στρατιωτικό που αποφάσισε να εγκαταλείψει 

μία καριέρα 14 ετών στις Ένοπλες Δυνάμεις, λόγω έλλειψης αξιοκρατίας και ύπαρξης 

δεδομένης αδιαφορίας του στρατεύματος, τόσο για τις προσωπικές του ανάγκες, όσο 

και για τις επαγγελματικές του φιλοδοξίες, όπως ο ίδιος τουλάχιστον ισχυρίζεται, 

έφτασε σε ειδησεογραφικό ιστολόγιο στρατιωτικού περιεχομένου. 

Ο καταγγέλλων, ο οποίος παρουσιάστηκε ως ΕΠΟΠ το 2007, περιγράφει μια πορεία 

γεμάτη έντονες προκλήσεις και θυσίες. Ξεκίνησε τη θητεία του στα Γρεβενά και στη 

συνέχεια βρέθηκε στη Λέρο, υπηρετώντας σε ακριτικά νησιά, όπως το 

Φαρμακονήσι και τα Ίμια, όπου ήρθε αντιμέτωπος, όπως ο ίδιος αναφέρει, με 

ιδιαίτερα δύσκολες και επικίνδυνες καταστάσεις, όπως η αντιμετώπιση 

λαθρομεταναστών, η απώθηση και σύλληψη λαθρεμπόρων, η διαχείριση εχθρικών 

ενεργειών των γειτόνων κ.λπ.. 

Παράλληλα με τα -  απαιτητικά - του υπηρεσιακά καθήκοντα, ο πρώην στρατιωτικός 

κατάφερε να εισαχθεί σε σχολή του Πανεπιστημίου Θεσσαλίας, στον Βόλο. Όμως, τα 

συνεχή αιτήματά του για μετάθεση κοντά στην πόλη των σπουδών του, όχι μόνο δεν 

εισακούστηκαν, τουναντίον, είχαν αντίθετα αποτελέσματα, αφού τελικά μετατέθηκε 

στην Αλεξανδρούπολη Έβρου, αρκετά μακριά από την πόλη σπουδών (Βόλο), αλλά 

και από τον τόπο καταγωγής του (Αθήνα). 
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Η μαρτυρία του συγκεκριμένου στελέχους, προστίθεται στις ολοένα αυξανόμενες 

φωνές στρατιωτικών των Ενόπλων Δυνάμεων, οι οποίοι «κρούουν των κώδωνα του 

κινδύνου», στα πολλά και συσσωρευμένα προβλήματα που εμφανίζονται στο 

στράτευμα και αναδεικνύουν, για πολλοστή φορά, την ανάγκη για ουσιαστικές 

αλλαγές – τομές που θα διασφαλίσουν την αξιοκρατία και την έμπρακτη υποστήριξη 

του στελεχιακού δυναμικού. 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Συμμερίζεστε την άποψη πως το στράτευμα πρέπει να καταστεί πιο ‘ευαίσθητο’ 

και πιο ‘ευέλικτο’ στα δίκαια αιτήματα των στελεχών του, ιδιαίτερα μάλιστα 

όσων αφορά στα ζητήματα επαγγελματικής ανέλιξης και προόδου, να 

αφουγκράζεται τις ανάγκες και τα όνειρά τους, ώστε να παραμένουν 

υπηρετούντες στις Ένοπλες Δυνάμεις και να μην εγκαταλείπουν τη στρατιωτική 

ζωή, για μια καλύτερα αμειβόμενη επαγγελματική σταδιοδρομία, εκτός 

στρατεύματος;   

2. Σκοπεύετε να εφαρμόσετε πιο ευνοϊκές ρυθμίσεις, με αξιοκρατική και δίκαιη 

όμως βάση, ώστε όσοι επιθυμούν να σπουδάσουν ή να εξειδικευτούν 

επιστημονικά ή τεχνικά, να έχουν τη σύμφωνη γνώμη των αρμόδιων Επιτελείων; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Αθανάσιος Χαλκιάς 

Α’ Αθηνών 

 

 




